
Markku Weckmanin ja 13 muun valtuutetun aloite meluvallin korottamisesta 
ja jatkamisesta Katriinantiellä

VD/9103/00.02.00.03/2016
Valtuutettu Markku Weckman ja 13 muuta valtuutettua ovat jättäneet seuraavan valtuuston 
työjärjestyksen mukaisen valtuustoaloitteen.

”Meluvallin korottaminen / jatkaminen

Esitän ryhdyttäväksi toimenpiteisiin Katriinantien ja metalliromuttamo Kuusakoski Oy:n väliin 
rakennetun meluvallin korottamiseksi / jatkamiseksi.

Perustelut:

Kuusakoski Oy:n toimesta murskataan erilaisia metalleja, muun ohella romutettuja autoja, 
Toiminnasta aiheutuu aika ajoin sietämätöntä melua lähiseudun asukkaille.

Oheisena alueen asukkaiden laatima ehdotus ongelman poistamiseksi. Nykyistä meluvallia 
ehdotetaan korotettavaksi (Vantaan Moottoriradan mallin mukaisesti). Korotusmateriaalina voisi 
käyttää esimerkiksi käytöstä poistettuja renkaita tai ylijäämämaita / kiviainesta.

Alueelle on lähiaikoina tulossa lisää melua aiheuttavaa liiketoimintaa, muun ohella Purkupiha 
Oy:n rakennusjätteen käsittelyä.

Samalla ehdotetaan meluvallin jatkamista oheisesta piirroksesta ilmenevällä tavalla.”

Kaupunginvaltuusto 17.10.2016 § 14 

Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.

Liite: Aloitteen liitteet


